
Rada Miejska Dębna 

 

Protokół z przebiegu VII sesji Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 26 listopada 2024 roku  
 

VII sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2024 r.  (wtorek) o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:44 tego 

samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

VII sesja IX kadencji Rady Miejskiej Dębna została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2024 r. poz. 

1465 ze zmianami. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz zachęcił do oglądania transmisji 

z sesji na żywo w Internecie. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc 

w sesji Rady Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich 

danych osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest klauzula informacyjna, 

poprosił o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Panią Annę Witek, 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów, gości oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo 

w Internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co stanowi 

86,33 % stanu ogólnego Rady, wobec powyższego, Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski 

7. Jacek Mazurowski 

8. Agata Mikołajczak 

9. Mirosław Napieracz 



2 
 

10. Angelika Obielak 

11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech 

13. Tomasz Pluciński (nieobecny) 

14. Małgorzata Wachowiak (nieobecna) 

15. Leszek Włodkowski-Moszej 

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - przed przystąpieniem do 

procedowania poproszę pana Burmistrza o wręczenie nagrody Burmistrza Dębna Złoty Dąb 2023 

dla Anny Witkowskiej za całokształt działalności społecznej. 4 października br. w Dębnowskim 

Ośrodku Kultury odbyło się wręczenie corocznej Nagrody Burmistrza Dębna Złoty Dąb, jednakże 

pani Anna nie mogła uczestniczyć w tym wydarzeniu. 

Zapraszam Panią Annę, Pana Burmistrza na środek. 

Proszę pozwolić, że dziś przypomnę wszystkim zgromadzonym na sesji oraz mieszkańcom, którzy 

oglądają nas na kanale, osiągnięcia pani Anny.  

Anna Witkowska została nagrodzona przede wszystkim za: 

• Całokształt działalności społecznej na rzecz Maratonu w Dębnie oraz Biegów Ulicznych, 

wcześniej od samego początku także wspólnie z mężem Eugeniuszem Witkowskim. 

• Od kilkudziesięciu lat pracuje w organizacji maratonu, zbiera materiały promocyjne, 

wycinki prasowe, a następnie organizuje okolicznościowe wystawy. W swoich zbiorach ma 

bogate archiwum od roku 1966.  

• Od początku, czyli od 1982 roku uczestniczy w pracach organizacyjnych Biegów 

Ulicznych im. Henryka Witkowskiego dla dzieci i młodzieży. 

• Jest autorką wszystkich promocyjnych materiałów i wydawnictw o dębnowskim maratonie.  

• Rokrocznie w „Merkuriuszu Dębnowskim” publikuje materiały informacyjne, zestawienia 

statystyczne, obszerne analizy o Maratonie Dębno. 

• Jest współautorką publikacji książkowych: „Jubileuszowe Biegi” (2006), „Maraton Debno 

1966-2013” (2014) „Studia i szkice z dziejów Dębna” – Maraton Dębno – wczoraj i dziś 

(2021), „Rocznik Chojeński Tom XIV” – Dębnowscy biegacze – starty i osiągnięcia  

w maratonie Debno i nie tylko (2022). 

• W 2023 roku Anna Witkowska wydała książkę „Historia Biegów Ulicznych w Dębnie 

1982-2023. 

• Od lat udziela się także w Stowarzyszeniu Miłośników Dębna i Uniwersytecie III Wieku. 

Jest autorką publikacji „Jubileusz 15-lecia Stowarzyszenia Miłośników Dębna” – Pomnik 

Orła Białego 

• Jest autorką scenariuszy m.in. organizowanych Dni Papieskich i innych wydarzeń naszej 

gminy.  

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski w imieniu własnym i w imieniu kapituły podziękował 

dla Pani Anny. 

Burmistrz wręczył nagrodę Złoty Dąb. 

Kwiaty. 

 

Pani Anna Witkowska (nagrodzona nagrodą Burmistrza Dębna Złoty Dąb 2023) - nagroda Złoty 

Dąb jest to dla mnie bardzo ważna nagroda. Jest cenną nagrodą, ponieważ została przyznana  

w naszej małej ojczyźnie, w moim ukochanym Dębnie. Serdecznie dziękuję Panu Burmistrzowi, 

dziękuję wnioskodawcom, dziękuję kapitule. Dziękuję również wszystkim tym osobom, których 

spotkałam na swojej drodze pracy społecznej oraz z którymi miałam przyjemność współpracować. 

Jeszcze raz bardzo, bardzo dziękuję. 
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Brawa. 

Wspólne zdjęcie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 5 minut przerwy. 

Przerwa (13.10-13.16) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w dniu dnia 21 

listopada br. wpłynął wniosek Burmistrza Dębna o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady 

Miejskiej Dębna zaplanowanej na dzień 26 listopada br. dodatkowego projektu uchwały  

- w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. 

Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno. Proponuję wprowadzenie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala  

w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno jako 

punkt 18 (ostatni punkt dotyczący bloków uchwał). Projekt uchwały był opiniowany na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 21 listopada 2024 r.  

Wniosek Burmistrza stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Zapytał, czy są pytania, uwagi? 

Pytań, uwag nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad - wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala w Dębnie 

im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno – jako punkt 18 

(nastąpi przesunięcie numeracji pozostałych punktów) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 
 

Zmiana w porządku dzisiejszych obrad została wprowadzona, projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad po 

zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu VI sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 
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5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno dla 

Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na prace konserwatorskie, restauratorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Gminnego w Dębnie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy 

przez okres 3 lat. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu audytu krajobrazowego 

województwa zachodniopomorskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w rejonie ulicy Nizinnej-Juranda, miasta Dębno. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach Celowego 

Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

Punkt wprowadzony do porządku sesji 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę 

Dębno. 

19. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania, wnioski do przedstawionego porządku sesji? – nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

Porządek obrad ze zmianą został przyjęty przez Radę.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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3. Przyjęcie protokołu z przebiegu VI sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że protokół  

z przebiegu VI sesji z dnia 30.10.2024 r. został sporządzony i wyłożony w Biurze Rady do wglądu. 

Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu z przebiegu sesji uwag nie wniesiono. 

Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja jest 

zamieszczona w systemie informatycznym eSesja.  

Informacja jest za okres od 28.10.2024 r. do 22.11.2024 r., stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Radną Angelikę Obielak 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie informacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Angelika Obielak poinformowała, że kontrola była 

przeprowadzona w zakresie przeprowadzonych przeglądów i prac serwisowych silnika 

zaburtowego marki Yamaha wykonanych przez pracowników OSiRu w Dębnie. Dotyczyła łodzi 

motorowej typu RIP. Protokołu z kontroli nie podpisał jeden z członków Komisji Rewizyjnej, 

Radny Grzegorz Kulbicki. W protokole zostały ujęte wszystkie stwierdzenia, wszystkie 

wydarzenia, to co się wydarzyło na kontroli. 

Przedstawiła protokół z Kontroli Komisji Rewizyjnej z 29 października 2024 roku. 

Poinformowała, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła jeszcze dwie kontrole w listopadzie, ale 

wyniki tych kontroli będą przedstawione na najbliższej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy są pytania. 

 

Radny Krzysztof Lenartowicz - mam pytanie do Pani Przewodniczącej odnośnie tego protokołu. 

Rozumiem, że skoro nie został podpisany, to zostały naniesione jakieś sugestie, poprawki, które 

nie zostały uwzględnione i dlatego nie jest podpisane - tak? 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Angelika Obielak poinformowała, że protokół 

przed podpisaniem był wcześniej udostępniony członkom komisji, ale nie zostały wniesione żadne 

poprawki. Tak naprawdę już upłynął termin podpisania dla danych członków komisji tego 

protokołu i po tym terminie dopiero zostało stwierdzone, że się członek komisji nie zgadza z tym. 

Wcześniej nie wnosił żadnych uwag. 

 

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Stanisław Lenkiewicz poinformował – w piątek dostałem 

kopię protokołu z informacją, że w ciągu trzech dni mogę uzasadnić niepodpisanie protokołu,  

a w ciągu 7 dni mogę zgłosić do Pana Przewodniczącego uwagi. Ja do tego protokołu mam tutaj 

bardzo dużo uwag. Z tego co wiem to te trzy dni, które mam na niepodpisanie tego protokołu 

jeszcze nie upłynęły. One upływają jutro i dlatego nie rozumiem, dlaczego ten protokół tutaj został 

przedstawiony bez uwag i bez mojego podpisu, mojego stanowiska.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Angelika Obielak poinformowała, że protokoły są 

sporządzane przez komisję o wiele wcześniej, staramy się jako członkowie komisji jak najszybciej 

podpisać dany protokół, jednak jeden z członków zwlekał i dlatego te terminy są wydłużone, a już 

chciałam po prostu przedstawić, jak było w tej sytuacji, ponieważ mamy już następne kontrole  

i następne kontrole też trzeba będzie omówić przy najbliższej sesji. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - mam wrażenie, że na Białorusi jestem. Mam 

obowiązek podpisać albo się wytłumaczyć, dlaczego nie. Przepraszam, co to znaczy zwlekał? 

Kiedy się pojawiłem w urzędzie w pierwszym wolnym terminie podpisałem ten protokół. Z niczym 

nie zwlekałem. Pojawiłem się w urzędzie w pierwszym możliwym dniu, w pierwszym dostępnym,  

odmówiłem podpisania ze względu na sformułowanie. Dzisiaj mam się tłumaczyć. Pani mi tu 

zarzuca, że ja zwlekam. Pan radny wstaje i mówi proszę się wytłumaczyć, dlaczego nie podpisał, 

bo mam do tego pełne prawo, bo się nie zgadzam z tymi sformułowaniami. To, co Pani przeczytała, 

ten język tego protokołu jest po prostu słaby. Jest na poziomie ucznia szkoły podstawowej.  

I ja mam się pod tym podpisać? A gdzie są sformułowania, które ja tam użyłem podczas tej 

kontroli? Nie ma żadnych, że wszystko zostało dobrze przeprowadzone, że była zasada 

gospodarności i tak dalej. Ani słowa o tym nie ma.  

Dyskusja. 

Prowadziłem dialog z kierownikiem, ale w ogóle nie ma moich słów w tym protokole. Czyli mówią 

sobie Państwo co chcą, potem jeszcze mają pretensje o to, że nie podpisałem. To jest moja prywatna 

sprawa, bo się z tym nie zgadzam absolutnie. Przedmiotem posiedzenia Komisji Rewizyjnej była 

kontrola, jeśli chodzi o wymianę przez pracowników. Stwierdziliśmy podczas tej kontroli, że 

zostało to zrobione przez pracowników ich własnym kosztem, żeby nie narażać na dodatkowe 

koszty, żeby nie robić tego w autoryzowanym serwisie. Umowę użyczenia, którą przeczytaliśmy 

jak najbardziej nie obliguje do tego, żeby to dyrektor robił w autoryzowanym serwisie. Tylko, że 

może to zrobić w ramach własnych kosztów. Zapis jest jeden bardzo prosty. Ma zostać zwrócona 

w stanie nienaruszonym, a sami Państwo stwierdzacie, że jest w idealnym stanie, w bardzo dobrym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał - czy może w międzyczasie, 

może poza protokołem uzyskaliście Państwo jako Komisja Rewizyjna, może Pani jako 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, cóż to za filantrop kupił nową śrubę do łodzi, bo faktury nie 

ma. To rozumiem, że była jakaś darowizna jeszcze w ogóle poza wszelkimi obowiązującymi 

przepisami. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Angelika Obielak poinformowała, że język użyty 

w protokole był taki jaki jest napisany, ponieważ tak było wszystko przedstawione na kontroli. 

Takiego języka wszyscy używali i wszystko zostało odnotowane i mógł Pan po prostu wnieść 

swoje uwagi, to byśmy je również uwzględnili w protokole. O niegospodarności była 

uwzględniona uwaga, to Pan Dyrektor o tym wspomniał i moim zdaniem jest wszystko zawarte to 

co było. 

 

Radny Krzysztof Lenartowicz - chciałbym zapytać Pana radnego, w którym miejscu po prostu 

sugerowałem i miałem pretensje do Pana, że Pan nie podpisał tego protokołu? Ja tylko zapytałem, 

czy zostały naniesione poprawki, czy one zostały uwzględnione? Chyba, że coś powiedziałem,  

o czym nie wiem. 
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeżeli chodzi o całą Komisję 

Rewizyjną i sprawdzanie, od tego mamy patrząc z perspektywy ustawy o samorządzie gminnym  

i naszym statucie, Komisja Rewizyjna ma prawo sprawdzić, jak funkcjonuje dana jednostka. 

Uważam, że w momencie, kiedy komisja żąda dokumentacji, bo to też już przy przyjęciu przez 

Państwa protokołu będę rozmawiał też z Panem dyrektorem na ten temat, to powinniśmy mieć to 

unormowane. Ja nie wyobrażam sobie i nie będzie zgody na to, że łodzią kieruje osoba 

nieupoważniona, która nie ma uprawnień, ponieważ uprawnienia, które są potrzebne do kierowania 

dają tą możliwość, żeby w momencie, kiedy nie daj Boże coś się wydarzy, żeby przynajmniej nie 

pociągać do odpowiedzialności. A w momencie, kiedy osoba, która bez uprawnień prowadzi  

i większość z Państwa ma też dzieci i cokolwiek by się wydarzyło, to byłyby problemy. 

Druga sprawa - tak samo, jeżeli chodzi o kwestie OSP. Mówimy o tym, że książki wyjazdów czy 

motogodziny są prowadzone. Powiem z perspektywy pracy w WOPR, bo taką też działalność 

prowadziłem - to prowadziliśmy pełne motogodziny wypłynięcia i wpłynięcia z powrotem  

i dyżurów. Na to też nie będzie zgody, bo to też będzie robione. Jeżeli wyszło to w czasie komisji, 

to uważam, że po prostu Komisja Rewizyjna pracowała rzetelnie i znalazła uchybienia, które 

należałoby poprawić. Za to chciałem komisji podziękować. Jeżeli chodzi o kwestię napisania 

protokołu, to każdy z Państwa ma prawo wnieść swoje poprawki i jeżeli ich nie było, to przykro 

mi. To proszę nie odnosić się. To w takim razie, że nie było, wszystko zgadzało się. Temat jest dla 

mnie zamknięty. Pan Radny ma prawo do wniesienia poprawek i trzeba było je w odpowiednim 

czasie wprowadzić. 

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Burmistrza Dębna  

o przedstawienie informacji.  

Informacja jest za okres od 26.10.2024 r. do 22.11.2024 r., stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie w najważniejszych kwestiach.  

 

  a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował, że ma trzy sprawy. Jedna sprawa to chodzi  

o sprawozdanie - taka moja gorąca prośba, sugestia, czy mogłyby one być troszeczkę szybciej do 

nas dostarczane? Zostało dostarczone dzisiaj z rana. Może określić inaczej te daty i żeby to było 

troszeczkę szybciej, żebyśmy mieli możliwość się zapoznania. Chciałbym jeszcze się odnieść do 

punktu trzeciego - Wydział Planowania i Rozwoju punkt 2.8 Przygotowanie do spotkania 

noworocznego burmistrza - co tam się dzieje? czy to jakaś taka impreza będzie super fajna? o co 

tam chodzi? 

Kolejny punkt - przebudowa ulicy Słowackiego, Zachodniej Matejki i Kostrzyńskiej w Dębnie. 

Przygotowanie sprawozdania miesięcznego do Urzędu Wojewódzkiego o zaawansowaniu 

realizacji zadania oraz wniosku o wydłużenie terminu realizacji zadania. Chciałbym się 

dowiedzieć, co to za wniosek, na jak długo, do kiedy te zadanie ma być przesunięte?  

 



8 
 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeżeli chodzi o dostarczanie 

sprawozdania myślę, że tego typu rzeczy też możemy sobie unormować. Myślę, że to nie jest 

problemem, żeby było chwilę szybciej te sprawozdanie. Staramy się jak najwięcej rzeczy umieścić, 

żeby nie było rozbieżności i te zadania, które realizujemy, żeby nam się pokazywały, żeby Państwo 

też mogli o to zapytać albo wiedzieć, gdzie reprezentowaliśmy, czy jakie też zarządzenia 

podjęliśmy. Myślę, że w czasie rozmów będziemy też, czy zobaczymy jeszcze jak to ugryzie 

Komisja Statutowa, bo dzisiaj się ukonstytuowała. Mam nadzieję, że rozpoczniemy już prace  

w grudniu i w ciągu następnych paru miesięcy zamkniemy ten etap. Jest to dla mnie najważniejszy 

dokument, jeżeli chodzi o funkcjonowanie rady i wtedy będziemy mieli unormowane te wszystkie 

nasze kwestie. Spotkanie noworoczne, tutaj nic się nie zmieniło w planie moim i nie uciekałem też 

od tego. Chcę zrobić spotkanie noworoczne razem z przedsiębiorcami, naszymi instytucjami  

i oczywiście też, jeżeli będzie możliwość, czy z wojewodą, czy z marszałkiem, czy też z naszymi 

burmistrzami dookoła. Wracam do takich założeń, jakie były za Burmistrza Downara, bo było to 

bardzo dobre spotkanie, w którym każdy mógł praktycznie przedyskutować i porozmawiać, 

i spotkać się. Jesteśmy na etapie tylko zbierania dzisiaj danych, czyli mówimy o tym, kogo 

chcielibyśmy zaprosić na to spotkanie. Chciałbym zrobić to na początku roku w styczniu. Państwo 

oczywiście też będą zaproszeni. Jeżeli chodzi o rondo, to tak naprawdę dotyczy to przede 

wszystkim tego przycisku, który teraz też się dzieje i wykonawca też poprosił nas o wydłużenie 

terminu. Wstępnie wyraziliśmy zgodę, ale musimy mieć od instytucji odgórnej, czyli tutaj od 

wojewody też zgodę na to, żeby po prostu ten termin wydłużyć. Nie mam oficjalnie jeszcze 

odpowiedzi i wykonawca ma się sprężyć i moja zgoda była na dzień dobry, jeżeli chodzi o czas, to 

był 5 grudzień, czyli następny tydzień, bo pojawiły się komplikacje przy realizacji, ale tak jak 

Państwo widzą jest już praktycznie na wykończeniu. W grudniu mają być dostarczone jeszcze 

dodatkowo znaki, bo tak też wykonawca o to poprosił i też jeszcze kratownice, które też jeszcze 

nie mają dostarczone, czyli tak naprawdę bym powiedział 99% rzeczy jest zrobionych. 

 

Więcej pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał - czy są sprawy różne, 

interpelacje, zapytania? Bardzo proszę o zabieranie głosu przez Panie i Panów Radnych. 

 

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do udzielonej odpowiedzi na złożony wniosek – złożyłem 

kolejny wniosek o budowę tego nieszczęsnego łącznika, ścieżki łącznika do Szkoły Podstawowej 

nr 3. Dostałem odpowiedź kolejną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w punkcie 

ósmym, czyli następnym jest informacja Przewodniczącego Rady w sprawie złożonych 

interpelacji, wniosków i zapytań. 

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował, że ma sprawę różną – chodzi o umowę z naszą firmą  

- kancelarią. Pytanie moje - umowa została zawarta 1 lipca, a my ją otrzymaliśmy 25 października. 

Skąd takie opóźnienie i czy to jest takie normalne? o co chodzi z tym tematem? 
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Radny Łukasz Lewandowski poinformował, że ma pytania na piśmie - pierwsze, czy istnieje 

możliwość zamontowania lampy na słupie energetycznym przy budynku na ulicy Nizinnej 4B  

w celu poprawy bezpieczeństwa i komfortu życia korzystających z tej drogi mieszkańców? Drugie 

- kto odpowiada za montaż krzesełek na stadionie przy ulicy Gorzowskiej? Dlaczego ta inwestycja 

jest nieskończona na chwilę obecną? 

Zapytania stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  

Trzecie zapytanie, takie jakby Pan Burmistrz mógł odpowiedzieć - na ulicy Kościuszki koło 

cmentarza jest dziura. Chciałbym zapytać czy i jak szybko zostanie to naprawione?  

 

Radny Grzegorz Kulbicki - składam interpelację w związku z otrzymaną odpowiedzią na 

interpelację dotyczącą wystawienia karty rezydenta mieszkańcom ulicy Armii Krajowej. Proszę  

o wystawienie czasowej karty rezydenta do czasu otrzymania odpowiedzi z GDiK. Wiemy, że  

z GDiK odpowiedź może iść i nawet i pół roku albo i więcej. W związku z tym do tego momentu 

prosiłbym o uregulowanie tej sprawy tymczasowo, doraźnie. 

Zapytanie w związku z tym, że otrzymałem informację, że został złożony wniosek o zmianę 

inwestycji z budowy drugiego ronda. 8 listopada został do BGK złożony wniosek o zmianę tej 

inwestycji. To chciałbym prosić o kopię tego, co się w nim zawiera, jaka to zmiana tej inwestycji, 

na co to zostaje zmienione, jakie kwoty, jakie zakresy? I zapytanie w związku ze złożonymi 

wnioskami w ramach KPO - proszę o informację, jeśli chodzi o szczegółowy wykaz tych 

wniosków, klucz doboru wytypowanych wniosków, wykaz przeprowadzonych rozmów, 

konsultacji, uzgodnień z Radą Miejską Dębna w odniesieniu do złożonych wniosków. Na początku 

słyszałem, że będziemy to wszystko omawiać, dyskutować, co składamy, w jakim zakresie. Potem 

się dowiedzieliśmy, że zostało już wszystko złożone. Jaka jest forma ewentualnego 

dofinansowania złożonych wniosków. Jeśli forma pożyczki wiemy, że tak, to na jakich warunkach, 

zasady? I jakie jeszcze zostały zaplanowane wnioski do złożenia w ramach KPO? 

Zapytania i wniosek na piśmie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Radny Mateusz Obielak - pierwsza sprawa to propozycja do planu komisji, do Przewodniczącego 

Komisji Oświatowej i Spraw Publicznych Pana Marcina Krzysiaka, żeby ująć w tym 

przyszłorocznym planie wizytację w szkołach miejskich i wiejskich, żeby radni wszyscy zobaczyli 

bazę i lokalową, i klasową, i jakie tam też są hale sportowe, sale gimnastyczne.  

Druga sprawa to mam pytanie odnośnie mojej interpelacji z 29 września – zapytałem, ile gmina 

posiada miejsc noclegowych, jakiego typu są to lokale i kto je zajmuje. Otrzymałem wtedy 

odpowiedź tylko od Pana Dyrektora z OSiR-u, że obecnie 4 pokoje wynajęte są dla 10 uchodźców 

z Ukrainy od 3 marca 2022 roku z miesięczną odpłatnością w wysokości 300 zł od osoby, a 2 

pozostałe pokoje użyczone są bezpłatnie w ramach współpracy dla MKS Dąb Dębno. Jeden z pokoi 

został udostępniony w sierpniu 2023 roku, drugi w lipcu 2020 roku. W chwili obecnej pokoje 

zamieszkałe są przez zawodników z Japonii, Brazylii oraz Ukrainy. I mam takie pytanie w związku 

z tymi pożarami, które się wydarzyły w okresie międzysesyjnym - czy gmina Dębno posiada lokale 

mieszkalne, komunalne, które na przykład w takich sytuacjach, jak się wydarzyły w ten jeden 

weekend, możemy zapewnić bazę mieszkaniową dla tych mieszkańców? Tym bardziej, że dla 

DTBS-u jest znana sprawa z ulicy Waryńskiego, gdzie w jednym z lokali gminnych zostało 

nakryte, że jest pędzony bimber, więc jest to sytuacja niebezpieczna. W związku z tym mam 

pytanie i proszę o informację, czy DTBS jako zarządca lokali komunalnych prowadzi kontrolę 

stanu lokali? Jeżeli tak, to w jakim zakresie i jaka jest na to procedura?  Proszę o informację na 

piśmie. Druga interpelacja to - proszę o podanie i wskazanie lokali mieszkalnych do wykorzystania 



10 
 

w sytuacjach kryzysowych, czyli w takich sytuacjach jak byliśmy w tym miesiącu - dwa domy, 

trzy rodziny w Dolsku. Całe szczęście miały gdzie się podziać.  

Chciałbym jeszcze odnieść się do tej dyskusji, która się wywiązała w ramach przeprowadzonych 

kontroli. Na tej kontroli również byłem. Ciężko się słyszy, jak na przykład Pan Lenartowicz zadaje 

pytanie i ktoś nagle wychodzi, Pan Grzegorz wychodzi i mówi całkowicie co innego, wkłada mu 

w usta takie stwierdzenia, które nie padły. Pan Lenartowicz jasno zapytał o podpisanie protokołu. 

Takie manipulacje pojawiają się bardzo często i takie sformułowania, Białoruś, zemsta polityczna. 

To już stało się na porządku dziennym, to niestety nie prowadzi do zgody. W Sejmie jesteśmy 

przyzwyczajeni do tego, że jest prowadzona taka gra polityczna na zasadzie podziału, 

a te stwierdzenia na Białorusi. Ostatnio TikToka sobie przeglądam tam, gdzie się teraz prowadzi 

politykę samorządową. Słyszę młody człowieku, jak ty się mogłeś do mnie tak odnosić? Tego Pan 

już nie pamięta, jak Pan się odnosił do Pani Agaty Krawiec, która mogła być Pana matką tak 

naprawdę, tak jak Pan moim ojcem, na swoich sesjach - ciapek do nogi, wszyscy pamiętają te 

stwierdzenia. Więc teraz imputowanie Pani Przewodniczącej Angelice tego, że jej język użyty  

w protokole jest językiem szkoły podstawowej, z korytarza szkolnego, to jest przynajmniej nie na 

miejscu mi się wydaje, więc bardzo proszę tutaj, żeby ta temperatura sporu politycznego się troszkę 

obniżyła. Te stwierdzenia tak naprawdę prowadzą do kolejnych podziałów, których mieszkańcy 

Dębna już nie mają zamiaru słyszeć. Ostatnio Pani mnie zaczepia na ulicy i pyta mnie, dlaczego 

wyzywam Pana Kulbickiego na sesjach? No nie wyzwałem Pana Kulbickiego, Pan Kulbicki nagrał 

po prostu filmik, gdzie mówi młody człowieku, jak tam się możesz tak do mnie zwracać i tak dalej, 

i tak dalej. Ta Pani tylko obejrzała filmik, a niestety nie obejrzała sesji i musiałem to wszystko 

wytłumaczyć, więc bardzo proszę o obniżenie tej temperatury sporu, o nieużywanie tych 

sformułowań takich jak Białoruś i tak dalej. To chyba tylko Pan się tutaj tak czuje jak w Białorusi. 

Z pozostałymi radnymi, z Panem Moszejem, z Panem Krzysiakiem i tutaj ze wszystkimi 

współpracujemy i da się rozmawiać na korytarzach i cała temperatura jest niepotrzebnie 

podgrzewana do takiej temperatury.  

Zapytania na piśmie stanowią załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Radny Tomasz Kulbicki - pierwsza taka drobna sugestia to do Pani Prezes Szpitala. Na drugiej 

albo trzeciej sesji zadałem pytanie i prosiłem o odpowiedź. Pani mówiła, że tak mi ją udzieli, do 

tej pory jej nie mam, więc tutaj bardzo bym prosił. A jeżeli chodzi o wypowiedź Radnego Obielaka 

- osobiście bardzo chciał bym, żeby właśnie ten spór, jak Pan to tak nazywa, te emocje, żeby 

właśnie Pan też nie podgrzewał. Jestem gorącym zwolennikiem tego, żeby Pan się zastosował też 

do tych swoich słów, a na pewno będzie nam wszystkim się tu lepiej pracowało.  

 

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Stanisław Lenkiewicz poinformował, że chciałby zabrać 

głos jako Prezes Stowarzyszenia Maraton Dębno. Chciałbym się tutaj podzielić z Państwem, że 

ostatnio uczestniczyłem w Konferencji Polskiego Stowarzyszenia Biegów, na którym to w dowód 

uznania wysokiego poziomu organizacji naszego maratonu, naszego biegu otrzymaliśmy 

prestiżową nagrodę Złote Skrzydła. Powiem, że nie jest to pierwsza nagroda dla maratonu 

przyznana przez to stowarzyszenie. W 2021 roku to był bodajże 47. maraton, otrzymaliśmy także 

taką.  

Brawa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski pogratulował. 

Więcej spraw nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::: 
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8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków 

i zapytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na złożone 

zapytania, interpelacje oraz wnioski Radnych zostały udzielone odpowiedzi w terminie. Zapytania 

złożyli: Radny Grzegorz Kulbicki, Radny Damian Jankowski. Interpelacje złożył Radny Grzegorz 

Kulbicki. Wnioski zostały złożone przez Radnego Grzegorza Kulbickiego oraz Radnego Tomasz 

Kulbickiego. Na zapytanie Radnego Grzegorza Kulbickiego z dnia 30.10.2024 r. dot. Szpitala  

w Dębnie, Radny otrzymał odpowiedź o wydłużeniu terminu przedłożenia informacji do 27 

listopada br. Zapytania, interpelacje, wnioski oraz odpowiedzi są umieszczone w systemie eSesja, 

stanowią załącznik nr 10 do protokołu.  

Zapytał, czy są uwagi do udzielonych odpowiedzi?  

 

Radny Tomasz Kulbicki - odnośnie odpowiedzi na mój wniosek - dowiedziałem się jeszcze 

kolejnej rzeczy. Oprócz tego, że zlikwidujemy miejsca parkingowe, jest objęte jakimś planem, ale 

nie jest, że trzeba tam o coś wystąpić. To teraz dowiedziałem się, że jeszcze mamy tam w ogóle 

konserwatora zabytków na tym kawałeczku, więc normalnie ilość argumentów mnie poraża, bo 

jeżeli w ten sposób byśmy do tego podchodzili, to nie wiem, czy jakąkolwiek inwestycję w mieście 

byśmy zrobili, bo zawsze można takie tworzyć moim zdaniem problemy. Tutaj po rozmowie  

z Panią Kierownik wydziału jestem dobrej myśli. Damy ten czas, zobaczymy jak to tam wyjdzie, 

jak wyjdą te plany. Mam nadzieję, że w najbliższym czasie projekt tej ulicy Jana Pawła powstanie. 

Zobaczymy co się wydarzy i do tego czasu poczekam po prostu. 

 

Więcej pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 10 minut przerwy. 

Przerwa (14.07-14.19) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały  

był opiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 21 listopada 

2024 roku. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana Krzysztofa Lenartowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że podczas 

posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Skarbnik Gminy złożyła dodatkowy 

wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 o treści: Na 

wniosek Szpitala w Dębnie imienia Świętej Matki Teresy z Kalkuty, Spółka z o.o. pozytywnie 

zaopiniowany przez Burmistrza Dębna zwiększa się plan wydatków na objęcie udziałów w spółce 

o kwotę 250.000 (851.85111.6010). Jako źródło finansowania wskazuje się zmniejszenie planu 

wydatków na realizację zadania RI/02.27/i budowa skateparku w Dębnie o kwotę 250.000, 

(926.92601.6050). Na realizację tego zadania w planie zostanie, pozostanie kwota 65.000 



12 
 

zabezpieczająca zapłatę za zleconą dokumentacją projektową. Natomiast realizacja inwestycji jest 

przewidywana na rok 2026 z dofinansowaniem ze środków Unii Europejskiej. 

Wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Pytań nie było.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Dodatkowy wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024:  

1) Na wniosek Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o., pozytywnie 

zaopiniowany przez Burmistrza Dębna, zwiększa się plan wydatków na objęcie udziałów w spółce 

o kwotę /+/250.000,00 zł (851.85111.6010). Jako źródło finansowania wskazuje się zmniejszenie 

planu wydatków na realizację zadania RI/02.27/i Budowa skateparku w Dębnie o kwotę /-

/250.000,00 (926.92601.6050). Na realizacje tego zadania w planie pozostanie kwota 65.000,00 zł 

zabezpieczająca zapłatę za zleconą dokumentację projektową. Natomiast realizacji inwestycji jest 

przewidywana na rok 2026 z dofinansowaniem ze środków Unii Europejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Wniosek został przyjęty.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada podjęła uchwałę NR VII/46/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2024-2032. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  Poprosił o opinię 

do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada podjęła uchwałę NR VII/47/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2024-2032, stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno 

dla Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na prace konserwatorskie, restauratorskie 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski Poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poprosiła o wprowadzenie dodatkowej zmiany w projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu gminy Dębno dla Biblioteki 

Publicznej Miasta i Gminy Dębno na prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków - chodzi o uzupełnienie brakującego numeru uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dębno. W treści przedłożonego projektu 

uchwały jest wpisana ta uchwała bez cyfry 47. Tam, gdzie jest wykropkowane o przyjęcie takiej 

poprawki, tam uzupełnimy numer. Jest to uchwała, która była przed chwilą przez Państwa przyjęta.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie następującej zmiany w projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  

o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno dla Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na 

prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków: 1) uzupełnia 

się brakujący nr uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2024-2032 z dnia 26 listopada 2024 r. wpisując „47” (Nr VII/47/2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Zmiana została wprowadzona. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno dla 

Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na prace konserwatorskie, restauratorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada podjęła uchwałę NR VII/48/2024 w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu 

Gminy Dębno dla Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Dębno na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Gminnego w Dębnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 19 listopada 2024 r. Poprosił  

o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Radnego Marcina Krzysiaka.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na posiedzeniu 

Komisji, Pani Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu zgłosiła wniosek o zmianę zapisu  

w § 3 ust. 8 projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Gminnego w Dębnie - na zapis  

o treści: „8. Ponadto (uwzględniając §3 ust. 1 pkt a-b oraz ust.7) jeżeli liczba dzieci zgłoszonych 

do Żłobka będzie większa niż liczba miejsc w Żłobku, w Regulaminie Rekrutacji do Żłobka  

o którym mowa w ust. 4, uwzględnia się dodatkowe kryteria przyjęcia dziecka do żłobka na dany 

rok szkolny.” 

Wniosek uzyskał akceptację Komisji. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zmianę zapisu w § 3 ust. 8 projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka 

Gminnego w Dębnie - zastępuje się zapis o treści: " 8. Ponadto (uwzględniając §3 ust. 1 pkt a-b 

oraz ust.7 ) jeżeli liczba dzieci zgłoszonych do Żłobka będzie większa niż liczba miejsc w Żłobku 

uwzględnia się następujące kryteria, traktując je jako równorzędne: 1) dzieci rodzica samotnie 

wychowującego w rozumieniu art.50 ust.5 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi  

w wieku do lat 3, 2) dzieci z rodzin zastępczych, 3) dzieci obojga rodziców pracujących lub 

uczących się w systemie dziennym, 4) dzieci rodzica wobec którego orzeczono znaczny lub 

umiarkowany stopień niepełnosprawności, 5) dzieci, których rodzeństwo uczęszcza do Żłobka." 

na zapis o treści: „8. Ponadto (uwzględniając §3 ust. 1 pkt a-b oraz ust.7) jeżeli liczba dzieci 

zgłoszonych do Żłobka będzie większa niż liczba miejsc w Żłobku, w Regulaminie Rekrutacji do 

Żłobka o którym mowa w ust. 4, uwzględnia się dodatkowe kryteria przyjęcia dziecka do żłobka 

na dany rok szkolny.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Zmiany zostały przyjęte przez Radę. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Gminnego w Dębnie ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada podjęła uchwałę NR VII/49/2024 w sprawie zmiany statutu Żłobka Gminnego w Dębnie, 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy 

dzierżawy przez okres 3 lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz osób, 

które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy przez 

okres 3 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada podjęła uchwałę NR VII/50/2024 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na 

podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat, stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu audytu 

krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

został przygotowany w związku z przedłożeniem do zaopiniowania audytu krajobrazowego 

województwa zachodniopomorskiego przez Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego 

pismem z dnia 28 października 2024 roku.  

Rada opiniuje pozytywnie projekt Audytu Krajobrazowego Województwa 

Zachodniopomorskiego.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu audytu krajobrazowego 

województwa zachodniopomorskiego (opinia pozytywna). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada podjęła uchwałę NR VII/51/2024 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu audytu 

krajobrazowego województwa zachodniopomorskiego, stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Nizinnej-Juranda, miasta Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Poprosił o opinię do 

projektu uchwały Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że wraz z projektem 

uchwały został przedłożony Radzie Raport Burmistrza Dębna podsumowujący przebieg 

konsultacji społecznych projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w rejonie ulicy Nizinnej-Juranda miasta Dębno. 

Raport Burmistrza Dębna stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w rejonie ulicy Nizinnej-Juranda, miasta Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada podjęła uchwałę NR VII/52/2024 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Nizinnej-Juranda, miasta Dębno, stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

16. Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach Celowego 

Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z wnioskiem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w projekcie 

uchwały nie wskazano dodatkowego przedstawiciela do reprezentowania gminy Dębno  

w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin CZG-12 w Długoszynie. Na posiedzeniu Komisji, 

Burmistrz Dębna zaproponował przedstawiciela do reprezentowania gminy Dębno  

w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin CZG-12 w Długoszynie w osobie Zastępcy Burmistrza 

Pani Beaty Biaduń-Broda. Komisja przychyliła się do propozycji Burmistrza.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Uzupełnia się § 1. projektu uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach 

Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie - "Wyznacza się dodatkowego 

przedstawiciela do reprezentowania gminy Dębno w Zgromadzeniu Związku Celowego Gmin 

CZG-12 w Długoszynie w osobie Zastępcy Burmistrza Pani Beaty Biaduń-Broda." 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 
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Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Wniosek został przyjęty.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach Celowego 

Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie z uzupełnieniem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada podjęła uchwałę NR VII/53/2024 w sprawie reprezentowania gminy Dębno  

w zgromadzeniach Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie, stanowi załącznik nr 28 

do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. Poprosił o opinię do projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja nie wypracowała opinii, co do tego projektu uchwały w związku z głosowaniem 4 „za”, 

4 „przeciw”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że pismem z dnia 30 

października 2024 r. Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces pracy w Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna (po raz czwarty). Zgodnie ze Statutem Gminy Dębno 

przedmiot działania poszczególnych komisji stałych, ich ilość, nazwy oraz skład osobowy określa 

Rada w odrębnych uchwałach. W uchwale Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 

r. w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego 

i przedmiotu działania uzupełnia się skład Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej 

Dębna o Radnego Grzegorza Kulbickiego. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (Komisja OiSP- p. Grzegorz Kulbicki) 

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę 

Dębno. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 21 listopada 

br.  Poproszę o opinię do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że wyraża się zgodę 

na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala w Dębnie poprzez utworzenie jednego nowego 

udziału o wartości nominalnej 100,00 zł i na objęcie nowoutworzonego udziału w podwyższonym 

kapitale zakładowym przez Gminę Dębno wskutek jego pokrycia wkładem pieniężnym  

w wysokości 250.000,00 zł. Struktura własnościowa spółki nadal będzie wyglądała następująco:  

Powiat Myśliborski – 66,85%, Gmina Dębno – 33,15%. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała, że chciałaby zgłosić małą poprawkę  

w podstawie prawnej do tej uchwały. Po konsultacjach z Panem Mecenasem uznaliśmy, że bardziej 

prawidłowa w podstawie przy art. 18 ust. 2 pkt 9 litera byłaby g, a nie f. Dlatego proszę o przyjęcie 

tej poprawki i zmianę w podstawie literki z f na g.  

Wniosek stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w przedłożonym 

projekcie uchwały, w podstawie prawnej należy wnieść zmiany. Po uwzględnieniu poprawki 

podstawa prawna projektu uchwały będzie brzmiała następująco: „Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 

9 lit."g" ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 

z późn. zm.), Rada Miejska Dębna uchwala, co następuje:” 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek o dokonanie poprawki w podstawie prawnej projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty 

sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno, polegającej na zmianie „lit.f” na „lit.g”. Po 

uwzględnieniu poprawki podstawa prawna projektu uchwały będzie brzmiała następująco: „Na 

podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 lit."g" ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. 

Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 z późn. zm.), Rada Miejska Dębna uchwala, co następuje:” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

 

Zmiana została wprowadzona.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Szpitala  

w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez Gminę Dębno ze 

zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 
 

Rada podjęła uchwałę NR VII/54/2024 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty sp. z o.o. i objęcie udziałów przez 

Gminę Dębno, stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::  

19. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - w związku z wyczerpaniem się 

porządku VII sesji Rady Miejskiej Dębna zamykam sesję Rady Miejskiej Dębna i dziękuję 

wszystkim za udział. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

                      Jacek Mazurowski 

 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  


